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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Egészségügyi és 

Szociális Bizottsága 2015. október 19. napján a Városháza 112. számú 

helyiségében megtartott üléséről.  

Jelen vannak:  

• Bodorkos Ádám - bizottsági elnök  

• Nánási Tamás - bizottsági tag  

• Dr. Tálas - Tamássy Tamás - bizottsági tag  

• Szanyi József-bizottsági tag 

• Molnár Tibor-bizottsági tag 

• Tarjáni István- polgármester 

• dr. Kovács András – jegyző 

• Pomaházi Krisztina – Igazgatási osztályvezető 

• Tóth Attila- Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 

• Dr. Juhász Zsuzsanna- EBKE 

• Lengyel Anita – egészségügyi referens 

 
Bodorkos Ádám: Köszönti a jelenlévőket és megállapítja, hogy 4 fő bizottsági taggal 

a bizottság határozatképes, az ülést 17 10 órakor megnyitja. Elmondta, hogy Molnár 

Tibor bizottsági tag késését előre jelezte. A kiküldött meghívóban szereplő 

napirendek közül javasolja az 1) számú napirend levételét, Révész Magdolna 

szakértő asszony távolléte miatt, kéri, hogy a napirendet a bizottság egy későbbi 

időpontban, még a testületi ülést megelőzően, rendkívüli ülés keretében tűzze 
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napirendjére. A rendkívüli ülés időpontjaként 2015. október 27. (kedd) 17:00 órát 

javasol.  

A jegyzőkönyv hitelesítésére Szanyi Józsefet kéri fel. 

17 12 órakor Molnár Tibor megérkezett. A bizottság 5 fő bizottsági taggal folytatja az 

ülést. 

Nánási Tamás: A meghívóban szereplő napirendekkel kapcsolatban kéri, hogy 

kerüljön tárgyalásra a 2015. november 12-én megrendezésre kerülő Szociális Munka 

napja rendezvényről való tájékoztatás.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egyhangú szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi napirend tárgyalását fogadta el:  

Napirend: 

1) A Biatorbágyon működő egészségügyi ellátók és a központi orvosi ügyelet szervezett 

formában történő koordinációjáról és működéséről 

2) A Normadental Kft-vel kötendő feladat-ellátási szerződésről 

3) A Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatáról 

4) Beszámoló a 2015. évi Egészségnapról 

5) A Biatorbágyi családsegítés illetve a gyermekjóléti szolgáltatási feladatok 

felülvizsgálatáról 

6) A Biatorbágyi Családsegítő Központ és gyermekjóléti Szolgálat 2016. évi 

működéséről 

7) Tájékoztatás a 2015. évi Szociális Munka napjáról 

8) Gyermekszületési támogatás megállapítása iránti kérelem ügyében benyújtott 

fellebbezés elbírálásáról (zárt) 
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1) A Biatorbágyon működő egészségügyi ellátók és a központi orvosi 
ügyelet szervezett formában történő koordinációjáról és működéséről 

 
dr. Kovács András: Gyakorlatilag, ahogy azt a Bizottság egyik korábbi ülésén már 
javasolta, egy pályázati kiírást tennének közzé, mely pályázati felhívásnak a 
feltételeit tartalmazza az előterjesztés. A feladat gyakorlatilag az egészségügyi 
szolgáltatók szakmai felügyeletéről szólna. Azokkal az egészségügyi szolgáltatókkal 
kapcsolatos koordinációs munkák, esetleges igényeikkel kapcsolatos feladatoknak a 
szakmai ellátása lenne a feladata, akikkel az Önkormányzat feladat-ellátási 
szerződést kötött.  Továbbá minden olyan feladat, ami az Önkormányzat kötelező 
feladatait érinti és az egészségügyhöz kapcsolódik, amivel a bizottság munkáját is 
segítené ez a személy. 

Tarjáni István: Elmondta, hogy egy bizottsági kérés volt az Önkormányzat illetve a 
Hivatal felé, hogy valamilyen megoldást adjanak a kérdéssel kapcsolatban és ennek 
futottak neki immár harmadik alkalommal. Elmondta, hogy kétszer levételre került 
korábban már a napirend. Azt gondolja, hogy a jelen előterjesztéssel és határozati 
javaslattal eljutottak odáig, hogy precízen és pontosan meg lett fogalmazva, hogy 
milyen feladatot szeretne ellátni az Önkormányzat és azt milyen módon szeretné 
tenni. A pályázati forma a határozati javaslatban szerepel. Azért van erre szükség, 
mert korábban több orvos is volt a bizottságban, akik társadalmi munkában végezték 
el azt a szakmai koordinációt, felügyeletet, amit most az Önkormányzat szeretne 
elvégeztetni külső megbízással. Jelenleg is van orvos a bizottságban, de nem lenne 
korrekt tőle társadalmi munkát elvárni. Továbbá eszköz is kellene ahhoz, hogy ez a 
koordináció megvalósuljon. A koordinátor feladata lenne az is, hogy feltérképezze, 
hogy milyen eszköze van az Önkormányzatnak arra, hogy a szándékait és 
elképzeléseit képviselni tudja az egészségügyi szolgáltatók felé. Ez egy egyedi, 
sajátos helyzet, minimum 3 résztvevője van egy ilyen szerződésnek, amiben még ott 
vannak a nem szerződött partnerek is, az ellátottak köre is. Véleménye szerint 
mindenképpen szükség van egy szakmai kontrollra az Önkormányzat részéről annak 
érdekében, hogy mind a betegek érdekeit, mind az Önkormányzat érdekeit képviselni 
tudják. Ez jelenleg koordináció nélkül zajlik. Ennek a helyzetnek a jobbítása a 
szándéka az Önkormányzatnak is és az igények is ezt mutatják.  Szakmai példaként 
elmondta, hogy az Egészségházzal kapcsolatos igények szinte minden 
közmeghallgatáson szerepelnek. Ha felmerül a kérdés, hogy hogyan kellene bővíteni 
a szakrendelések számát, idejét, akkor mindig az a szakmai válasz, hogy örüljenek 
annak, ami van és annak, hogy meg tudják tartani. Ha van egy szakmai felügyelet 
erre és például ezt a tényt megerősíti, akkor az Önkormányzat megnyugodhat, 
elfogadhatja azt. 

  

Bodorkos Ádám: Mivel hozzászólás nem volt az eredeti határozati javaslatot teszi 
fel szavazásra. 
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Szavazás: 

A bizottság 5 igen egybehangzó szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Egészségügyi és 

Szociális Bizottságának 
 

63/2015.( X.19. ) határozata 
 
 

A Biatorbágyon működő egészségügyi ellátók és a központi orvosi ügyelet 
szervezett formában történő koordinációjáról és működéséről szóló pályázat 

kiírásáról 
 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta és elfogadásra javasolja a Biatorbágyon működő 
egészségügyi ellátók és a központi orvosi ügyelet szervezett formában történő 
koordinációjáról és működéséről szóló pályázat kiírásáról szóló napirendet. 
 

 

2) A Normadental Kft-vel kötendő feladat-ellátási szerződésről 

Bodorkos Ádám: Az írásos előterjesztést a Bizottság megkapta, mivel hozzászólás 
nem volt szavazásra teszi fel az eredeti határozati javaslatot. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egybehangzó szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága  

64/2015. (X. 19.) számú 

határozata 

 
A Normadental Kft kérelméről 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Normadental Kft-vel kötendő feladat-ellátási szerződésről 
szóló napirendet és a határozati javaslat elfogadását javasolja az alábbiak szerint:  
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Biatorbágy Város Képviselő-testülete 

1. a 157/2015.(IX.24.) számú határozatában foglaltakra tekintettel utólagosan 
jóváhagyja a NORMADENTAL Kft-vel 2015. szeptember 30. napján aláírt 
feladat-ellátási szerződést, 

2. a feladat-ellátási szerződés tartalma szerint 2015. november 1. napjától 
határozatlan ideig a 2. számú vegyes fogorvosi körzet ellátását a 
NORMADENTAL Kft végzi. 

 

3) A Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatáról 

Tóth Attila: Elmondta, hogy a képviselő-testület döntése alapján történt meg a 
felülvizsgálat. Azt tartalmazza, hogy a 2013-ban elfogadott Esélyegyenlőségi 
Programhoz képest mi a helyzet jelenleg a városban. A célcsoport mutatóit nézték 
meg, ami lényegében nem változott. Esélyegyenlőségi Fórum tartására került sor, 
ahol a szakma széles körben képviselte magát, ahol véleményt alkottak és az ő 
véleményük került beszerkesztésre ebbe a programba. A program csak a 
változásokat tartalmazza, ami nagyrészt a központi törvények változása miatt történt. 
A változások a helyben lakó emberekre is közvetlen kihatással van, hisz a pénzbeli, 
természetbeli támogatásokat másképpen lehet elérni, mint 2013-ban. Kiemelte a 
gyermekekre vonatkozó javaslatot,a korai fejlesztés tekintetében. Ez egy teljesen új 
pont lenne. A Fórum tagjai egyetértettek azzal, hogy be kellene építeni az 
Intézkedési Tervbe 6. pontként a korai fejlesztést. Az első fázisa 2018-ra érne véget, 
ahol az adatok begyűjtése történne meg. Kisebb időpont módosításokat is javasolt a 
Fórum, az egyik ezek közül a külterületen élők felmérése. Az eredetiben 2018-ban 
történt volna meg, ez az időpont 2017-re módosult. Ezen kívül egyéb apróbb 
változás is van, amit a változások oszlopban olvashatnak.  

Nánási Tamás: A korai fejlesztéssel kapcsolatban meg szeretné erősíteni az 
Intézményvezető által elmondottakat. Az Oktatási és Kulturális Bizottság előtt több 
alkalommal felmerült a kérdés. Elmondta, hogy amikor kint voltak az Óvodában 
helyszíni látogatáson, akkor is felmerült az a probléma, hogy a gyermekek olyan 
problémákkal érkeznek akár az óvodába, akár az iskolába, amiket egy korábbi 
életszakaszban lehetne jobban kezelni a jelenleginél. Itt már a fejlesztő pedagógusok 
túl sok eredményt nem tudnak elérni. Ezért nagyon fontos, hogy a lehető legkorábbi 
időszak korrekt és alapos szakmai munka legyen ezen a téren, ezt fogja célozni ez a 
stratégia, reményeik szerint.  

 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt az eredeti határozati javaslatot 
teszi fel szavazásra. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egybehangzó szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 
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. Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága  

65/2015. (X. 19.) határozata 
 

A Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatáról  
 

 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta elfogadásra javasolja a Helyi Esélyegyenlőségi Program 
felülvizsgálatáról szóló határozati javaslatot, mely szerint: 
 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a határozat 
mellékletében található Helyi Esélyegyenlőségi Program és a HEP Intézkedési Terv 
megvalósítására és módosítására vonatkozó változásokat. 

 
1. Az egyenlő bánásmódról és az esélyegyenlőségről szóló 2003. évi CXXV. 

törvény 31.§.(4) bekezdésében foglaltak szerint a Helyi Esélyegyenlőségi 
Programot felülvizsgálta és a helyzetelemzést és az Intézkedési Tervet a 
határozat mellékletét képező dokumentumokban foglaltaknak megfelelően 
módosítja. 
 

2. A törvény szerint előírt következő felülvizsgálat ideje:2017. június 30. 
 

4) Beszámoló a 2015. évi Egészségnapról 

Bodorkos Ádám: Bizottsági ülés előtt kiosztásra került egy írásos anyag, amiben a 
doktornő az átcsoportosítási kérelmét támassza alá. A dokumentum szerint 128.460 
forintot kellene pótolni, mert a minimál program szervezése mellett sem tudta tartani 
a 680.000 forintos költségvetési keretet az Egészséges Biatorbágyért Közhasznú 
Egyesület az Egészségnap megvalósításánál.  

Dr. Juhász Zsuzsanna: Megköszönte az Önkormányzat bizalmát, azzal 
kapcsolatban, hogy idén is az Egyesület kaphatta meg ezt a feladatot. Továbbra is 
komoly szakmai kihívásnak érezte, szívesen csinálta. Elmondta, hogy kevés pénzből, 
jó munkát nem lehet csinálni. Nagyon igyekeztek jól megoldani a feladatot, és 
minden ellenére egy sikeres program valósulhatott meg. Új páciensek jelentek  meg, 
jórészt a fiatalabb , negyvenes korosztályból, ami pozitív. Azt látják, hogy a lakosság 
számít az Egyesület különböző programjaira is. Egyre ismertebbek és érdemes 
ezeket tovább vinni. Egy tárgyi tévedése volt, voltak támogatók is, ami növelte a 
költségeket, hogy a Vöröskereszt programjait csak részben támogatta az egyik 
támogatónk. A költségeket pótolni, az Egészség klub, illetve a szűrőprogramok 
költségeiből pótolta.  

Bodorkos Ádám: Jegyző úrtól kérdezi, hogy van-e arra lehetőség, hogy a felmerült 
128.460 forintot a bizottság valamely forrásából pótolja? 
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dr. Kovács András: Igen. Az Egészséges Biatorbágyért Program keretösszegéből 
még kipótolható ez az összeg, ha a bizottság ebből javasolja támogatni az 
Egyesületet.  

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egybehangzó szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 
67/2015.( X.19.) határozata 

 

Beszámoló a 2015. évi Egészségnapról 

Biatorbágy Város Képviselő-testülete megtárgyalta és elfogadta az Egészséges 
Biatorbágyért Közhasznú Egyesülte 2015. évi Egészségnap szakmai beszámolóját. 
 

1. A beszámolót a határozat melléklete tartalmazza. 
 

2. A Bizottság javasolja, hogy az Egészséges Biatorbágyért Program keretéből 
kerüljön átcsoportosításra 128.460 forint az Egészséges Biatorbágyért 
Közhasznú Egyesület számára a 2015. évi Egészségnap költségeinek 
fedezetére.  

 
 

6) A Biatorbágyi családsegítés illetve a gyermekjóléti szolgáltatási 
feladatok felülvizsgálatáról 

dr. Kovács András: Amit tudunk, az a Szociális törvény módosítása. A helyi 
önkormányzatoknál működő gyerekjóléti feladatokat ellátó intézményeket 
mindenképpen át kell alakítani a jogszabályoknak megfelelően. Ketté fog válni az a 
feladat, amit eddig helyi szinten láttak el a családsegítő központok és gyerekjóléti 
szolgálatok. Lesz egy járásközponttal létrejövő családsegítő intézmény, és lesz egy 
helyi szinten létrejövő, ezt segítő szolgálat. A feladat jelenleg csak annyi, hogy az 
intézményt az önkormányzat szeretné-e továbbra is saját fenntartásában működtetni 
vagy sem. Erről október 31. napjáig nyilatkozni szükséges. Az Alapító Okiratot és az 
SZMSZ –t a testület nyilatkozata alapján módosítani szükséges és az elnevezést is 
ennek megfelelően kell megtenniük. Ami nagyon fontos változás, hogy a helyi szintű 
szolgálat feladata a prevenció lesz, a megelőzés, az ezt követő feladatokat a 
központban fogják ellátni a járás székhelyen. Ennek a prevenciónak fontos elemei 
lesznek a most is folyamatban lévő programok.   Azokat a feladatokat, amit jelen 
esetben a családsegítő lát el, azok jó része kerül át a Központhoz. Az előterjesztés 
tartalma szerint az Intézmény fenntartása továbbra is az önkormányzatnál marad, 
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természetesen egy másik elnevezéssel és az SZMSZ és az Alapító Okirat 
módosításával. Az elnevezésre az Intézményvezető úr is tett javaslatot. A 
végrehajtási rendeletek a mai napig nem kerültek kihirdetésre, jelen pillanatban csak 
a fenntartásról és a szolgálat elnevezéséről tud dönteni a Bizottság és a Képviselő-
testület. Amennyiben a módosítások már kihirdetésre kerülnek, úgy a napirend 
további kérdései visszakerülnek a Bizottság elé.  

Tóth Attila: A képlékenység és az, hogy út közben vannak, az biztos. Az 
önkormányzatnak azt kell eldöntenie, hogy a két szolgáltatást a családsegítés és 
gyermekjóléti szolgálatot milyen fenntartás mellett kívánja működtetni. November 30. 
napjáig a módosításokat a szolgáltatói nyilvántartásba be kell jegyeznie a 
fenntartónak.  A szándék valóban az volt, hogy a családgondozás felkerüljön járási 
szintre, de a szakmai javaslat az lesz, hogy inkább a koordináló és ellenőrző feladat 
kerül fel a járáshoz, és a tényleges családgondozás az marad helyben. Gyakorlatilag 
a tevékenységeik nem fognak változni, erősebbé válhat a prevenció. Folyamatban 
van a szülővé válás program, hisz ha felkészült szülőkhöz születik a gyermek, akkor 
a társadalomnak kevesebb dolga van. Az intézmény elnevezéséről és a 
működtetéséről kell döntenie a bizottságnak és a testületnek. 

Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt az eredeti határozati javaslatot 
teszi fel szavazásra. 

 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egybehangzó szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága  

68/2015. (X.129.) határozata 
 
 

A Biatorbágyi családsegítés illetve a gyermekjóléti szolgáltatási feladatok 
felülvizsgálatáról 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és Szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágyi családsegítés illetve a gyermekjóléti 
szolgáltatási feladatok felülvizsgálatáról szóló napirendet és a határozatot 
elfogadásra javasolja, mely szerint: 
 

1. megtárgyalta a Biatorbágyi családsegítés illetve a gyermekjóléti szolgáltatási 
feladatok felülvizsgálatáról szóló napirendet, 

2. a családsegítés és gyermekjóléti szolgáltatást 2016. január 1. napjától 
továbbra is saját fenntartása alatt önálló intézményként működteti. 
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7) A Biatorbágyi Családsegítő Központ és gyermekjóléti Szolgálat 2016. évi 

működéséről 

Bodorkos Ádám: A végrehatási rendeletek módosításának hiánya miatt csak az 
elnevezés tekintetében tud dönteni a Bizottság. 

Tóth Attila: Az intézmény nevére vonatkozóan a Biatorbágyi Család-és 
Gyermekjóléti Szolgálat is felmerült, de ezen kívül még három javaslat született. 
Ezek a következőek:  
 

a.) Biatorbágyi Családokért és Gyermekekért Tanácsadó, Prevenciós Szolgálat 
b.) Biatorbágyi Családi Kör Tanácsadó Szolgálat 
c.) Biatorbágyi Segítő Megoldás Szolgálat 

 
A Biatorbágyi Családi Kör tanácsadói Szolgálat kerül javaslatra. A tanácsadásban 
pszichológiai és jogi tanácsadást tartalmaz. Elmondta, hogy ez a két tanácsadás 
még kérdéses, hogy folytatható-e helyben vagy a központhoz kerül-e. A családi kör, 
Arany János verséhez hasonlóan a család minden tagjáról szól, ráadásul egy 
befogadó családról szól és az intézmény is hasonló módon látja el a feladatait.  
 
Dr. Tálas-Tamássy Tamás: Véleménye szerint a névnek a technikai hasznossága a 
legfontosabb. Javaslata szerint a szolgálat nevére a Biatorbágyi Család- és 
Gyermekjóléti Szolgálat elnevezést javasolja.  
 
 
Bodorkos Ádám: Mivel több hozzászólás nem volt az eredeti határozati javaslatot 
teszi fel szavazásra. 

Szavazás: 

A bizottság 5 igen egybehangzó szavazattal (5 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta: 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete Egészségügyi és 
Szociális Bizottsága 

69/2015. (X. 19.) határozata 
 

A Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti Szolgálat 2016. évi 
működéséről 

 
 
Biatorbágy Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Egészségügyi és szociális 
Bizottsága megtárgyalta a Biatorbágyi Családsegítő Központ és Gyermekjóléti 
Szolgálat 2016. évi működéséről szóló napirendet és elfogadásra javasolja határozati 
javaslatot, mely szerint: 
 

 
1. 2016. január 1. napjától az Intézmény neve: Biatorbágyi Család-és 

Gyermekjóléti Szolgálat 
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8) Tájékoztatás a 2015. évi Szociális Munka napjáról 

 
Nánási Tamás: A Faluház programjában szerepel a november 12-én 
megrendezésre kerülő Szociális Munka Napja rendezvény. A meghívottak a szociális 
ágazatban dolgozók, az egyházak, Hivatal szociális területtel foglalkozó munkatársai, 
az intézmény személyes megkeresése által. Az ünnepség menete a polgármesteri 
köszöntő, majd az Egészségügyi és Szociális Bizottság egyik tagja köszönti a 
meghívottakat.  Azért gondolta, hogy a bizottságnak foglalkozni a kell ezzel a 
témával, mert van egy nyitott kérdés, mely szerint valakinek a bizottságból 
köszöntenie kell a meghívottakat. 
 
Tarjáni István: Az is szóba jöhet, hogy nem a bizottság tagjai közül, hanem egy 
hiteles személyt kér fel a köszöntő elmondására a bizottság. Javaslata nincs.  
 
Bodorkos Ádám: Elvállalja a feladatot, majd a nyílt ülést 17 56  órakor bezárta és zárt 

ülésen folytatta a következő napirend tárgyalását.  

                                                                                                                       
k.m.f. 

                   Bodorkos Ádám                                                       Szanyi József                                        
                    bizottsági elnök                                                        bizottsági tag 
 


